

Title (en)

TOP DRESSED PLAYING SURFACE WITH RESILIENT UNDERPAD.

Title (de)

PLANIERTE SPIELOBERFLÄCHE MIT ELASTISCHEM UNTERGRUND.

Title (fr)

SURFACE DE JEU APPRETEE AVEC REMBOURRAGE SOUS-JACENT ELASTIQUE.

Publication

**EP 0020564 A1 19810107 (EN)**

Application

**EP 79901492 A 19800422**

Priority

US 94703678 A 19780929

Abstract (en)

[origin: WO8000649A1] A playing surface for athletic games comprising a stable subsurface (2), a resilient underpad of specified character (4), a pile fabric resembling grass (6) and a sand top dressing (10). The inventive surface is particularly suited for use as a golf green which properly facilitates control of an approach shot and also provides a true putting surface. The playing surface simulates the feel and appearance of natural turf, but has a much greater durability and requires less maintenance. By appropriately varying the construction of the surface, it is possible to control its character to provide for a desired type of play.

Abstract (fr)

Une surface de jeu pour des jeux athletiques comprenant une surface sous-jacente stable (2), un rembourrage sous-jacent elastique de caractere specifique (4), une toile a poils ressemblant a du gazon (6) et un appret de sable en surface (10). Cette surface est particulierement appropriee pour un parcours de golf, elle facilite le controle d'un coup d'approche et procure aussi une veritable surface pour le trou ou l'on pote la balle. La surface de jeu simule la sensation et l'aspect du gazon naturel, mais possede une longeuite accrue et demande moins d'entretien. En modifiant de maniere appropriee la construction de la surface, il est possible d'en definir les caracteristiques pour obtenir une surface d'un type de jeu desire.

IPC 1-7

**A01N 3/00; A41G 1/00**

IPC 8 full level

**B32B 5/24** (2006.01); **E01C 13/08** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**B32B 5/24** (2013.01 - EP); **B32B 27/065** (2013.01 - US); **B32B 27/12** (2013.01 - US); **B32B 27/32** (2013.01 - US); **E01C 13/08** (2013.01 - EP);  
**B32B 2307/7246** (2013.01 - US); **B32B 2307/7265** (2013.01 - US); **B32B 2323/04** (2013.01 - US); **B32B 2419/04** (2013.01 - US)

Cited by

EP0278057A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8000649 A1 19800417**; AU 5130279 A 19800403; AU 530694 B2 19830728; CA 1122236 A 19820420; EP 0020564 A1 19810107;  
GB 2046599 A 19801119

DOCDB simple family (application)

**US 7900823 W 19791001**; AU 5130279 A 19790928; CA 336587 A 19790928; EP 79901492 A 19800422; GB 8017023 A 19791001